
ПРОТОКОЛ № 29 

засідання постійної комісії  

з фінансово-економічних питань та бюджету  
 

м. Запоріжжя         14.09.2017 року. 
 

 

Присутні члени комісії з фінансово-економічних питань та бюджету: 

Свисенко Віктор Іванович 

Єресько Олександр Володимирович 

Наконечний  Валерій Павлович 

Жагло Олександр Володимирович 

 

Всього депутатів : 4 

 

Запрошені:  

Божко О.М. – депутат районної ради 

Борисенко А.Г. – начальник управління фінансів райдержадміністрації 

 

Порядок денний 

1. Про затвердження граничних сум витрат на придбання автомобілів, 

меблів, іншого обладнання та устаткування, мобільних телефонів, 

комп’ютерів установами та організаціями, які утримуються за рахунок 

районного бюджету. 

Інформує: Бурма С.І. – заступник голови районної ради. 

2. Про розгляд депутатського звернення. 

Інформує: Божко О.М. – депутат районної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити запропонований Порядок денний.  

Голосували: за   4 

  проти   0 

  утримались  0 

 

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження граничних сум витрат на придбання 

автомобілів, меблів, іншого обладнання та устаткування, мобільних 

телефонів, комп’ютерів установами та організаціями, які утримуються за 

рахунок районного бюджету. 

Інформує: Бурма С.І. – заступник голови районної ради.  

 

ВИСТУПИЛИ: Наконечний В.П., Жагло О.В., Єресько О.В., Свисенко В.І. 

 

ВИРІШИЛИ:  

РЕКОМЕНДУВАТИ: 

1. Виконавчому апарату районної ради внести на розгляд двадцять 

третьої позачергової сесії проект рішення «Про затвердження граничних сум 

витрат на придбання автомобілів, меблів, іншого обладнання та 



устаткування, мобільних телефонів, комп’ютерів установами та 

організаціями, які утримуються за рахунок районного бюджету». 

Голосували: за   4 

  проти   0 

  утримались  0 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 2. Про розгляд депутатського звернення. 

Інформує: Божко О.М. – депутат районної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: Наконечний В.П., Жагло О.В., Єресько О.В., Свисенко В.І. 

 

ВИРІШИЛИ:  

РЕКОМЕНДУВАТИ: 

1. Депутату Запорізької районної ради Божку О.М. звернутись до 

начальника Запорізького РВП Дніпровського ВП ГУНП в Запорізькій області 

Капітана А.О. з пропозицією про преміювання працівників з фонду оплати 

праці. 

Голосували: за   4 

  проти   0 

  утримались  0 

 

 

 

Заступник голови постійної комісії  

з фінансово – економічних  

питань та бюджету       В.І.Свисенко   

 

 

Секретар постійної комісії  

з фінансово – економічних  

питань та бюджету       О.В.Єресько 
 


